

## 橡胶漆丝印油墨，丝印橡胶漆油墨

产品名称	橡胶漆丝印油墨，丝印橡胶漆油墨
公司名称	上海凯贤印刷科技有限公司
价格	180.00/公斤
规格参数	品牌:OLS 型号:TPE 产地:德国
公司地址	上海市嘉定区外冈西冈身路777号
联系电话	021-59507952 18074309897

### 产品详情

系列特殊丝印油墨：属双组分低温烘烤型油墨。能在塑胶外壳喷了橡胶漆表面上印刷，效果非常好，此工艺流程大大降低了以前的（喷油和丝印）成本，具有耐溶剂、耐酒精、耐磨擦等特点。推荐用途：适合在喷了橡胶漆的塑胶外壳表面丝印。特 长：A：在60-80度低温下固化。

B：耐酒精、耐磨擦性优秀。使用方法：

在100份油墨中添加专用硬化剂10%-15%，溶剂3%左右，充分搅拌后印刷。

具体操作事项可按测试后为标准。 欢迎来电商洽！！ 颜色：12款；

适用对象：橡胶漆丝印油墨；着色力：100（%）；印刷方式：丝印,移印,网印,其他；

Series of special screen printing ink: two component low temperature baking ink. It can be printed on the surface of the rubber coating on the plastic shell, and the effect is very good. This process greatly reduces the cost of the former (injection and screen printing), and has the characteristics of solvent resistance, alcohol resistance, abrasion resistance and so on.

Recommended uses:

It is suitable for screen printing on the surface of the plastic shell sprayed with rubber paint.

Specialty:

A: solidified at 60-80 degrees of low temperature.

B: excellent resistance to alcohol and abrasion.

Usage method:

A special hardening agent 10%-15% was added to 100 inks, and the solvent was 3% or so.

The specific operation items can be tested as standard.

Welcome to contact us!

Color: 12;

Applicable object: Rubber lacquer printing ink;

Coloring force: 100 (%);

Printing methods: silk screen printing, transfer, net printing, other;